
 

SPØRGSMÅL NR. S 1461 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Sundhedsministeren 
Dato: 1. september 2017 
Stillet af: Kirsten Normann Andersen (SF)  

Hvad er ministerens holdning til, at Medicinrådet angiveligt ikke kan behandle 
en ansøgning vedrørende ribociclib, fordi man ikke kan finde habile/villige 
fagudvalgsmedlemmer, og hvad vil ministeren gøre for hurtigt at sikre, at 
Medicinrådet har en habil ledelse, så det kan træffe afgørelser, så sygehuse 
og patienter får den rigtige medicin med så få unødige omkostninger som 
muligt?  
(Spm. nr. S 1461). 
 
 
 
På Folketingets formands vegne 
Lovsekretariatet 

Den 1. september 2017 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på 
Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk, 
sfolhk@ft.dk og til Lovsekretariatet 
på lov@ft.dk. 
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